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Tisztelt Elnök Asszony!
,,,,Mit tesz a kormány a körbetartozások felszámolására?" címmel a Házszabály 91 . § . (1) és
(2) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka János miniszter úrhoz .

Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Gondban van az építőipar is az óriási eladatlan lakásállomány miatt. Az eladatlan
lakásállomány áfa-befizetése hiányzik a költségvetésből . A Magyar Lakásépítők Szövetsége
felmérése szerint mintegy 80 milliárd ez az összeg, ami nem került be az államháztartásba .
Az építőipart a 90-es évek elejét idéző körbetartozások jellemzik, ami csődhelyzethez és a
munkanélküliség növekedéséhez vezethet . Ugyanakkor az építőipar regionális szinten is
Magyarország sikerágazata lehetett volna, azonban most az a veszély is fennáll, hogy a hazai
piacokat is elveszítheti . A káosznak köszönhetően a megépített lakások 40 százaléka üresen
á11, és csak az építőiparban szakértők becslése alapján 100 milliárd forintnyi körbetartozás
alakult ki .

Kérdezem tehát a Miniszter Urat :

„Mit tesz a kormány a körbetartozások felszámolására ? "

Várom Miniszter úr megtisztelő válaszát!
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